
锌合金拉手 防金拉手 沙银色拉手

产品名称 锌合金拉手 防金拉手 沙银色拉手

公司名称 温州拓伸五金制品有限公司

价格 .00/个

规格参数 材质:zincalloy
表面处理:电镀
产品用途:橱柜

公司地址 温州市仰义乡澄沙桥路362号

联系电话 86 0577 88798868

产品详情

材质 zinc alloy 表面处理 电镀
产品用途 橱柜 规格 64//96
型号 TS-1202

picture 1.the products belong to the zinc alloy, there are two sizes:

the smaller are64mm distance,89mm long, 22mm high,12mm wide.

the larger are96mm distance,115mm long, 24mm high,15mm wide.

拓伸五金是我们经历多年的创业历程，几经商海沉浮中，不断学习与吸纳成功企业文化，不断尝试与探
索，质量和信誉成就了我们今天的家福企业。近乎挑剔的选材程度，先进的机械设备，一流的生产技术
，标准的生产，创意的设计，完善的服务和先进的生产管理体系，以及质量管理体系的有效控制，共同
确保了拓伸五金品牌产品所具有的五星级专家品质，突显出 其人性化，时尚特点，伟营造“品牌文化概
念”，优质的产品和向社会提供优质的服务而竭尽全力，让客户真正感受到生活，更是一种享受，一种
进步，一种追求，成为你美化生活中最信赖的五金品牌。

 tuoshen hardware today is owed to ourmany years of ups and drawing based onquality and credit by learning and
drawingsuccessful corporate cultures constantlythrough the incessant attempts andexploration. the products of
tuoshen hardware boastthe five-star expert quality and arecharacterized by being human andfashionable, which are
ensured jointly byour fastidious material selection, advancedmechanical equioent,fisrst-rate productiontechnology
,standard production,creativedesign,perfect service,advancedproduction management system andeffective control of
the quality managementsystem. we go all out to create a“brand andculture concept” and provide high-
qualityproducts and service to the society so that. the customers can feel the life really.furthermore, it will be the most
reliablehardware brand to beautify your life,being a pleasure, a growth and a desire.
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